慈善高爾夫球日 CHARITY GOLF FOR DISABLED CHILDREN

在三月十四日,敝會舉辦的「慈善高爾夫球日」圓滿結束 。當日天氣怡人,恬靜微風,是打高球的好日子。首先由 敝會主席李偉文先生致歡迎詞。敝會亦榮幸邀得香港哥爾 夫球會總經理 Ian Gardner、香港弱能兒童護助會會長許 子石醫生及2015年匯豐銀行青少年8歲排名榜8歲組別冠 軍劉弦小朋友主持開球禮。劉弦更在17號洞恭候,接受參 加者的挑戰,同場揮桿比拼。

敝會亦十分感謝「一桿進洞」的贊助商Maserati,提供價 值一百萬的Ghibli作獎品。大家都全力以赴,投入其中。

當晚,敝會副主席張達棠先生在致感謝詞時亦播放短片, 介紹敝會服務。隨而舉辦拍賣會,把善款數字推高,最後 有抽獎及頒獎儀式,為活動完美落幕。

敝會在此多謝各位贊助商慷慨捐助,及有心人的參與。大 家對敝會工作鼎力支持,敝會至深感荷。

個人獎項

總桿

冠軍: Tim Orgill 亞軍: Wallace Hu 季軍: Chan Cheung-kwong

冠軍: Govind Chan 亞軍: Daniel Chow 季軍: Yao Wen Zhen

最遠距離獎: David Ng 和 Tim Orgill 最近洞獎: Hung Kim-wai 和 May Hsu

鳴謝

場地贊助

VENUE sponsor



The Hong Kong Golf Club

-桿進洞贊助

HOLE-IN-ONE sponsor



媒體贊助

MEDIA sponsor



Charity Golf for Disabled Children was successfully held on 14th March. It was the perfect weather for golf game. We started with a welcome address by our Chairman Mr Vivian Lee. We were most privileged to have Mr Ian Gardner, the General Manager of the Hong Kong Golf Club, Dr Louis Hsu, our President and Ms Arianna Lau, the 2015 HSBC Junior Tour Champion (girls 6-8) for the Smoke Ball Ceremony. Arianna also hosted the Beat-the-Champion Challenge at Hole 17.

We also thank Maserati for sponsoring our Hole-in-one prize, the \$1M worth Ghibli. All contestants gave their very best in the green.

That night, our Vice-Chairman delivered a thank you speech with a short video to give an overview of our work. An auction was then held to raise the much needed funds. Our event ended on a good note after lucky draw and prize presentation.

SRDC would like to take this opportunity to thank our enthusiastic participants, and sponsors for their generous support. We are grateful to all the help we have received to make this event a great success.

List of Winners

Gross Division:

Champion: Tim Orgill 1st Runner Up: Wallace Hu

2nd Runner Up: Chan Cheung-kwong

Net Division:

Champion: Govind Chan 1st Runner Up: Daniel Chow

2nd Runner Up: Yao Wen Zhen

Longest Drive Winners: David Na and Tim Oraill Nearest to Pin Winners: Hung Kim-wai and May Hsu

Acknowledgement

金贊助

GOLD sponsor

aqeas 富通保險

冠軍挑戰贊助

BEAT THE CHAMPION sponsor



贊助

SPONSORS SRIXON

toeasepro.

XXIO



M M I U R A

















義工鳴謝

香港中文大學專業進修學院 應用翻譯高級文憑課程學生

Volunteer Acknowledgement

Students of Higher Diploma Programme in Applied Translation Studies School of Continuing and Professional Studies The Chinese University of Hong Kong